

## **Notice of Revision of Card Service Charges**

Thank you for using BEA.

We would like to inform you that the card service charges listed in the table below will be revised early next year.

<b>Category</b>	<b>Current charge per item</b>	<b>New charge per item</b>	<b>Effective Date</b>
Overseas cash withdrawals through UnionPay ATMs (also applies to overseas withdrawals from deposit accounts using linked credit cards)	HK\$15 per transaction	HK\$50* per transaction	1 <sup>st</sup> January, 2022
Payments at UnionPay merchant terminals in Mainland China	N/A	1% of transaction amount	1 <sup>st</sup> February, 2022

Should you have any queries, please feel free to call our Customer Service Hotline on (852) 2211 1333.

Yours faithfully,  
The Bank of East Asia, Limited

### **Notes:**

\*The charge for a cash withdrawal made at a UnionPay ATM in Mainland China using a Dual Currency ATM Card is CNY50 if debited from a renminbi (RMB) account, and HK\$50 if debited from a Hong Kong dollar (HKD) account.

\*\*Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

### 卡類服務收費調整通知

多謝選用東亞銀行。

謹此通知，以下的卡類服務收費將於 2022 年初作出調整。

類別	現在每單收費	新每單收費	生效日期
在海外銀聯自動櫃員機提取現金 (亦適用於與信用卡連繫之存款賬戶 的海外提款)	每次港幣 15 元	每次港幣 50 元*	2022 年 1 月 1 日
在中國內地透過銀聯商戶終端機付款	不適用	交易額之 1 %	2022 年 2 月 1 日

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線：(852) 2211 1333。

東亞銀行有限公司 謹啟

#### 註：

\*使用雙幣櫃員機卡經中國內地銀聯自動櫃員機從人民幣賬戶提取現金，收費為人民幣50元。若從港幣賬戶提取現金，收費為港幣50元。

\*\*此通知之中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。